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Onderwerp: Commissie Middelen d.d. 11 januari 2010. 

Aanwezig: mw. V.C.M. Stam-de Nijs (voorzitter), J.M. Hoogland (raadsgriffier) 

 Burgerbelang: dhr. M. Dijkstra,  

 PvdA: mw. A.M. Valent-Groot, mw. P. Bunte.  

 VVD: dhr. W. Witte, dhr. A. Harren.  

 CDA: mw. Harlaar-Bot, dhr. J.J. Bussen.  

 HOP:, dhr. L.H.M. Dickhoff.  

 GroenLinks: mw. D.C.F. Lo Pizzo.  

 ChristenUnie: mw. T. Huijboom-Brouwer. 

 De Goede: mw. E. de Goede  

 Bestuurlijk: burgemeester H. ter Heegde 

 Ambtelijk: J. den Hertog, gemeentesecretaris 

Afwezig: Burgerbelang: mw. M. Jongejan.  

 HOP: dhr. C.C. Mertens.   

 GroenLinks: dhr. R.H. Schoemaker.  

Notulist(e): J.A. Jongsma 

 
Nummer: Onderwerp: Actie 
10-01-01 Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. 
De heer C. Mertens, de heer R. Schoemaker en mevrouw  
M. Jongejan zijn afwezig. 
De voorzitter deelt mee dat de commissievergadering van 1 februari 
a.s. geen doorgang zal vinden vanwege het ontbreken van 
agendapunten. 
 

 
 
 
 
 
allen 

10-01-02 Publieksrondvraag/ spreekrecht 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

 

10-01-03 Vaststellen notulen van de commissievergadering van 7 
december 2009 
N.a.v. pagina 2: Artikel in telegraaf over chauffeur korpschef. De 
burgemeester geeft aan dit te hebben nagetrokken en de informatie 
in het artikel blijkt te kloppen. 
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

10-01-04 Actieve informatie vanuit het college/ Openbare Orde en Veiligheid 
 
Actieve informatie burgemeester: 

- Oud en nieuw is erg rustig verlopen, er zijn 26 HALT 
aanhoudingen geweest; 

- Inmiddels hebben we 3 beveiligers in het Gemeentehuis 
aangesteld die ook zullen uitrukken bij de brandweer; 

- Het MT van de Bestuursdienst is bezig met het ontwikkelen van 
een aantal bezuinigingsscenario’s; 

- Irma Stroet, sectordirecteur Organisatie Ondersteuning, gaat 
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per 15 februari a.s. werken bij Bureau Jeugdzorg als hoofd 
bedrijfsvoering. Naar aanleiding van dit vertrek heeft het MT 
besloten om Lute Berends ook als sectordirecteur Organisatie 
Ondersteuning, voor in ieder geval de komende 2 jaar, in te 
zetten; 

- Problematiek rond de Boomladder. Uitbreiding van activiteiten, 
niet altijd gerelateerd aan school of buurt activiteiten. Probleem 
para-commercie niet heftig in Heerhugowaard. Boomladder is 
specifiek geval. Is een dilemma. Verder naar kijken wat mag en 
niet mag en hoe we hier vervolgens mee om gaan. De 
burgemeester geeft aan dit nog ambtelijk en in het college te 
bespreken; 

- Er is één criminele jongerengroep in Heerhugowaard. Is op dit 
moment beheersbaar. Ketenoverleg met de partners is een 
effectief instrument, de overlast is behoorlijk afgenomen, 
daarom heen loopt de jongerencoach. Groot probleem is dat 
deze jongeren moeilijk aan werk komen. 

 
 Jaarplan 2010 Politie Noord-Holland Noord afdeling De Waerd. 

Groepschef mevrouw Zentveld en de heer Ursem zijn bij dit 
agendapunt aanwezig en geven een toelichting op het jaarplan 2010 
van de Politie. In haar presentatie geeft mevrouw Zentveld o.a. het 
volgende aan: cijfers vorig jaar t/m november t.o.v. 2008: 
woninginbraken zijn met 30% gedaald,  fietsendiefstallen zijn met 23% 
gestegen en vernielingen zijn met 17% afgenomen.  
 
De powerpoint presentatie zal aan de notulen toegevoegd worden. 
 
De burgemeester zal binnenkort weer een keer meelopen met het HIT 
team. 
 
Vragen vanuit de commissie in eerste termijn: 
HOP, de heer L. Dickhof: :  
Mist streefwaarden in de matrix, waaronder die t.a.v. fietsendiefstallen, 
meent zich te herinneren dat we als raad hebben gevraagd om meer 
bewaakte fietsenstallingen.  
 
VVD, de heer W. Witte:  
Meer blauw op straat, op de juiste plekken, het gaat om de goede 
dingen doen. Mist effect-indicatoren.  Het gaat niet om het aantal 
bekeuringen, maar om het resultaat dat je ermee bereikt. 
Camera’s: politie en OM hier op tegen, waarom? 
Speerpunten zijn hetzelfde gebleven maar landelijk is het standpunt 
over drugs, dat aanpak van zware criminelen prioriteit heeft maar ziet 
dit niet terug in het plan, heeft het geen prioriteit in Heerhugowaard? 
 
ChristenUnie, mevrouw T. Huijboom:  
Bedankt voor de presentatie 
Wat betekenen de afkortingen BPZ en CBA? 
Is er vanuit de politie een signaal dat er meer plekken moeten komen 
waar jongeren kunnen samenkomen? 
Klaas Groen, hoort deze taak nog thuis bij de politie? 
Fietsdiefstal nu prioriteit, aangiftebereidheid is laag, omdat burgers het 
gevoel hebben dat ze niet serieus genomen worden door Politie. Het 
tegendeel moet gecommuniceerd worden naar de bewoners. 
Ziet de politie het nut in van een blow verbod op de openbare weg? 
Wat wordt er gedaan aan de Growshops? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
notuliste 
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PvdA, mevrouw A. Valent: 
HIT team niet alleen de burgemeester een keer meelopen, maar graag 
ook raadsleden. Verkeer, fietsendiefstal, effecten bekijken, niet alleen 
naar de cijfers kijken. Gemeenteraad erg teleurgesteld over het feit dat 
de camera’s niet komen in het Stadshart en hopen dat dit wel het geval 
zal zijn in de nabije toekomst. 
Drugs problemen moeten een prioriteit zijn. 
Bij aangifte meer begrip tonen, dan ervaren de burgers dit anders. 
Belangrijkste punten om mee te nemen in het jaarplan: 

- Aangifte verbeteren. Hogere prioriteit geven; 
- Bestrijden dealen op straat hoger plaatsen op prioriteitenlijst. 

Dealen op straat heeft negatief effect op gevoel sociale 
veiligheid. 

 
GroenLinks, mevrouw D. Lo Pizzo:  
Blij dat ketenaanpak jongeren werkt.  
Is er inzicht t.a.v. escort in Heerhugowaard? 
Hoe zit het met harddrugs in Heerhugowaard?. 
 
De Goede, mevrouw E. de Goede:  
Problemen rondom aangifte, ook het aangifteprogramma is nog niet 
optimaal. Vraagt aandacht voor klantgerichtheid Politie m.b.t. aangiften. 
Camera’s opstellen. Wil vragen aan de politie om hier toch nog over na 
te denken. 
Fietsendiefstal, leeft onder burgers, is goed dat hier meer aandacht aan 
geschonken wordt door Politie 
 
CDA, mevrouw M. Harlaar:  
Bedankt voor de presentatie. 
In hoeverre is er inzicht in het dealen op scholen? 
Hoe zit het met de bezetting van de politie nu en in de toekomst? 
In de bijlage mist kolom met een concrete deadline en een overzicht 
van de kosten. 
 
Burgerbelang, de heer M. Dijkstra:  
In jaarplannen Politie weinig ruimte voor wat bij de burgers leeft. 
Slooproutes bestaan nog steeds. 
Overlast bij flats bij Stadspark. 
Dacht dat prestatiecijfers niet meer van toepassing waren. 
Camera’s: ook erg teleurgesteld dat dit niet door is gegaan zou graag 
een duidelijke verklaring willen horen waarom de politie tegen dit plan 
is. 
Alcoholverbod Raadhuisplein. Geen uitbreiding Alcoholverbod heel 
Heerhugowaard. Waarom niet? 
Overlast door jongeren in Uiterwaard, ze lopen met de bewoners mee 
de flat in. Ook hier wordt gedeald, zou graag willen dat hier meer 
aandacht aan wordt besteed. 
Zou het mogelijk zijn om de BOA’s in te zetten voor Horecagebied 
Middenweg en de IJsbeer? 
 
Beantwoording door groepschef mevrouw Zentveld: 
De politie is niet tegen cameratoezicht. In de Gemeentewet staat dat er 
eerst een ernstige dreiging moet zijn voordat er camera’s geplaatst 
mogen worden. Moeten misschien wel blij zijn dat camera’s nog niet 
nodig zijn, want dan is de situatie echt uit de hand gelopen. 
Cameratoezicht is sluitstuk na een reeks van maatregelen. 
De heer Ursem geeft aan dat er binnen de afdeling Heerhugowaard 
aandacht wordt besteed aan de burger die aangifte komt doen. 
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Mevrouw E. Zentveld geeft aan dat mochten er dingen spelen omtrent 
aangiften, dan niet opsparen maar gelijk melden bij haar. 
Medewerkers Klaas Groen mogen geen geweld gebruiken, en willen 
een vertrouwensband opbouwen met een cliënt. Gevolg is dat het 
relatief veel Politie-inzet vraagt, willen als politie wel blijven 
meewerken, maar binnen redelijke grenzen. 
Signalen van prostitutie/escort in Heerhugowaard zijn Politie niet 
bekend. Vind het nodig om te sturen op aantal bekeuringen. Hiermee 
niet marchanderen.  Alcoholverbod wordt weinig van gebruik gemaakt 
door Politie.  Dat is correct, anders betekent het bijvoorbeeld ook dat bij 
buurt bbq’s  geen alcohol gebruikt mag worden. Begroting hoort niet 
thuis in afdelingsplan. Begroting wordt besproken in het regionaal 
veiligheidsoverleg. Growshops niet verboden. Wel controleren op 
naleven vergunningvoorwaarden. 
Extra ruimten voor jongeren, is vooralsnog niet nodig. 
 
Burgemeester geeft aan dat een deel van de problematiek is enerzijds 
de bezetting Politie handhaven en anderzijds de groeiende 
problematiek. Winst is er gehaald met betrekking tot het aantal 
vernielingen 17% gedaald en inbraken zijn met 30% gedaald. 
Fietsendiefstallen zijn daarentegen fors gestegen. Meldingen 
jeugdoverlast is gedaald naar 14 per 1000 inwoners. Maar de 
incidenten zijn wel zwaarder van aard. 
Met politie afspreken als mobiele surveillance geregeld wordt dan 
politie zorgt voor opvolging. De burgemeester heeft hier morgen 
overleg over met de politie. Als er problemen bij de IJsbeer zijn moet er 
direct contact opgenomen worden met de wijkagent. Volgens 
burgemeester zijn er in Heerhugowaard geen slooproutes. 
 
Vragen vanuit de commissie in 2e termijn: 
HOP, de heer L. Dickhoff: zou graag de doelen en de streefwaarden 
opgenomen zien in de matrix. Graag uitspraak hierover. 
VVD, de heer W. Witte: gaat om effecten die je wilt bereiken. Bonnen 
uitschrijven zou geen doel op zich moeten zijn. Zou graag zien dat er 
meer prioriteit komt te liggen op het bestrijden van dealen van drugs. 
ChristenUnie, mevrouw T. Huijboom: begrijpt dilemma hulpverlening 
enerzijds en fysiek geweld anderzijds bij Klaas Groen. 
Drank en drugs gaan vaak samen. Camerabeleid: wat moet er 
gebeuren dat erg genoeg is om camera’s op te hangen in de openbare 
buitenruimte? 
PvdA, mevrouw A. Valent: dringt er bij de Politie op aan dat er ook 
daadwerkelijk iets gedaan wordt met de prioriteiten die door de 
commissie naar voren zijn gebracht. 
GroenLinks, mevrouw D. Lo Pizzo; geen verdere vragen, bedankt 
voor de beantwoording 
De Goede, mevrouw E. de Goede: politie roept het publiek op om bij 
incidenten camerabeelden van mobieltjes aan te leveren bij politie, 
waarom dan geen camera’s in de openbare buitenruimte? Is volgens 
haar met elkaar in tegenspraak. 
Burgerbelang, de heer M. Dijkstra: aantal jaren geleden is er 
afgesproken dat buiten de coffeeshop er streng opgetreden zou 
worden tegen drugsgebruik en drugsbezit. 
Bekeuringen,  blijft er een probleem mee hebben dat dit een doel op 
zich is. 
Bestaat project slooproutes nog?  Zo ja, waarom wordt dit dan niet 
ingezet. 
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Beantwoording door groepschef mevrouw Zentveld 
 
Het zou zonde tijd zijn als er met de opmerkingen vanuit commissie 
niets gedaan zou worden Het dealen van drugs op straat zal 
opgenomen worden in het jaarplan van de Politie. Streefwaarden. Moet 
dan wel gaan om realistische effectmeting. Bij Klaas Groen is het 
streven om te komen tot meer zelfredzaamheid. T.a.v. alcohol op straat 
en blowen op straat neemt zij suggestie van commissie mee bij de 
evaluatie. T.a.v. cameratoezicht: in de regionale werkgroep wordt 
besproken welke criteria leiden tot cameratoezicht. Overlast wordt ook 
bestreden door het geven van bekeuringen. Zal de tip doorgeven om 
de wijkagent contact op te laten nemen met de bewoners van de 
IJsbeer. 
 
De voorzitter geeft een samenvatting van hetgeen door de commissie 
naar voren is gebracht, t.w. betere klantgerichte benadering door Politie 
bij aangiftes, hogere prioriteit voor bestrijden fietsendiefstallen, 
alcoholgebruik en blowen op straat en dealen op straat (toegezegd 
door Politie) en daarnaast opnemen streefwaarden in matrix. 
Tot slot bedankt de voorzitter Groepschef mevrouw E.J. Zentveld en de 
heer Ursem voor hun presentatie en voor de beantwoording van de 
vragen vanuit de commissie 
 

 Toekomst samenwerking Regio Alkmaar. 
Gemeentesecretaris J. den Hertog geeft een toelichting: de presentatie 
die de commissie ontvangen heeft is een tussenstand. 
In onze regio ontbreekt het gevoel van urgentie t.a.v. regionale 
samenwerking. Het is gewenst dat er een strategische agenda komt; 
denk aan infrastructuur en aan de ambitie van energieneutrale 
gemeenten. Bij het concreet maken wordt het complexer en 
ingewikkelder. 
Zitten qua analyse aan het eind van het begin van het proces, begin 
februari afspraken maken hoe we de strategische agenda op tafel 
kunnen krijgen. 
 
Burgemeester stelt zich de vraag of de regio bestuurlijk rijp is voor 
strategische samenwerking. Hij verwijst naar de succesvolle 
samenwerking in HAL-verband. Met name de HAL 
meerwaardeprojecten waren een succesformule. De resultaten van de 
HAL samenwerking in de afgelopen 15 jaar worden nogal eens 
miskend. Op het terrein van ruimtelijke ordening, infrastructuur en 
(regionale) voorzieningen ligt er een opgave in de komende jaren. 
Vooral t.a.v. het in stand houden van (regionale) voorzieningen wordt 
het, in het licht van komende bezuinigingen op het gemeentefonds, 
moeilijker in de komende jaren. 
 
Vragen vanuit de commissie: 
Burgerbelang, de heer M. Dijkstra: artikel in de krant n.a.v. interview 
met de burgemeester met teneur: “lokale raden is geneuzel”, heeft hem 
gestoord. Klopt het dat in het verleden veel geld van de 
verfijningsuitkering i.v.m. de Vinextaakstelling naar Alkmaar is gegaan? 
 
ChristenUnie, mevrouw T. Huijboom: verwijst naar de regionale 
Woonvisie en het voorstel m.b.t. de recreatieve voetpaden dat recent in 
de commissie M.O. is behandeld, als goede voorbeelden van regionale 
samenwerking. 
 
HOP, de heer L. Dickhof: voorstander van samenwerken in de regio,  
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ook op het operationele vlak (bedrijfsvoering). 
 
Beantwoording: 
N.a.v. het artikel in de krant met de kop “Raad boven de 
gemeenteraden” dit heeft de burgemeester gezegd onder verwijzing 
naar de succesvolle regionale samenwerking tussen de Drechtsteden. 
Hij verwijst in dit kader ook naar de presentatie die daarover is 
gehouden bij het werkbezoek dat de Raad in 2008 heeft gebracht aan 
Dordrecht. 
 
Op het gebied van inkoop wordt al regionaal samengewerkt. 
Voorbeeld: regionale aanbesteding WMO. Bij ons al geïnventariseerd 
op welke gebieden regionaal kan worden samengewerkt. We zijn in 
overleg met een aantal gemeenten. 
 

10-01-04 Raadsvoorstel eerste wijziging op de tarieventabel van de 
verordening heffing en de invordering van lijkbezorgingsrechten 
2010 en eerste wijziging op de tarieventabel van de 
legesverordening 2010.: 
 
Punt 2 in het raadsvoorstel komt niet terug in het ontwerp-besluit. Dit 
zal aangepast worden.  
 
Advies commissie: 
Kan wat de commissie betreft geagendeerd worden als akkoordstuk 
voor de raadsvergadering van 26 januari a.s. 
 

 
 
 
 
 
college 

10-01-05 Rondvraag en sluiting 
 
Burgerbelang: verwijst naar VNG-ledenbrief van 25 november 2009 
waarin staat dat er door de gemeente vóór 1 januari 2010 een 
verordening i.h.k.v. de dienstenrichtlijn moet zijn vastgesteld door de 
Raad. Vraag: waarom is deze verordening niet ter vaststelling aan de 
raad aangeboden? Deze vraag zal schriftelijk worden beantwoord. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.25 uur, onder dankzegging 
voor de inbreng van de aanwezigen. 
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